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  محمد نوری  
 کارشناس فوتبال  

گفـــت و گـــو 

 پایان کار  
تکواندوی بانوان بدون مدال

کیلوگرم   ۶۷+ وزن  نماینده  ایسنا: 
دور  دومین  در  ایران  بانوان  تکواندوی 
با شکست مقابل حریفی از آلمان، از دور 
مسابقات کنار رفت. در جریان رقابت های 
روز پایانی تکواندوی گرندپری پاریس، اکرم 
خدابنده نماینده وزن +۶۷ کیلوگرم بانوان 
ایران با شکست مقابل رقبای خود از دور 
مسابقات کنار رفت. خدابنده در دور نخست 
مقابل سولن آوولت از فرانسه با نتیجه ۲ بر 
یک به برتری رسید، اما در دومین مبارزه برابر 
لورنا براندل از آلمان شکست خورد و از دور 
رقابت ها کنار رفت. پیش از این کوثر اساسه 
و ناهید کیانی نمایندگان ایران بودند که از 
گردونه رقابت ها خارج شدند. به این ترتیب 
تیم ۳ نفره بانوان ایران با هدایت مینو مداح 
بدون رسیدن به مدال به کار خود در مسابقات 

گرندپری پاریس پایان دادند. 

واکنش ها به انتخابات فدراسیون فوتبال 
همچنان ادامه دارد. مرتضی فنونی زاده 
پیشکسوت فوتبال کشورمان در این خصوص 

صحبت کرد. 
  نظر شما درباره انتخاب »تاج« 

چیست؟
 تاج یکی از مدیران و روسای فدراسیونی 
است که در فوتبال ایران قدمت، سابقه زیاد و 
پست نایب رئیسی کنفدراسیون آسیا را دارد. 
با اینکه در پرونده مارک ویلموتس انتقادات 
زیادی به او شد، اما برای فوتبال ایران زحمت 
کشیده است. تاج می تواند برای فوتبال موثر 
باشد و کارهای مفیدی برای فوتبال ایران 
انجام دهد. باید از زحمات میرشاد ماجدی که 
سرپرست فدراسیون بود نیز تشکر و قدردانی 
کرد. تمام کسانی که در فوتبال ایران مدیر 
هستند و مسئولیتی دارند باید با همبستگی 
و اتحاد مشکلات فوتبال ایران را مرتفع کنند. 
  نظرتان در خصوص استعفای برخی 

از مسئولان فدراسیون چیست؟
زمان  جام جهانی  رقابت های  آغاز  تا   
زیادی باقی نمانده است، برخی از مسئولان 
در پست های مختلف در فدراسیون بعد از 
انتخاب مهدی تاج از سمت های خود استعفا 
کردند. تیم ملی یک کشور مثل باشگاه نیست 
و هر فردی که مسئولیتی دارد باید همانند 

سرباز در خدمت کشورش باشد. 
  رفتـــــار فدراسیون نسبت به 

پیشکسوتان چگونه باشد؟
امیدوارم همچون سال های گذشته یک 
اتاق به پیشکسوتان بدهند تا بدین ترتیب 
مشکلات قدیمی های فوتبال بهتر بررسی و 
پیگیری شود. اگر پیشکسوتی بخواهد برای 
دیدن یک بازی به ورزشگاه برود، اجازه ورود 
به او نمی دهند. این کمیته می تواند از حق و 

حقوق پیشکسوتان فوتبال ایران دفاع کند.
  نظرتان درباره بازگشت »کی روش« 

چیست؟
با اینکه کی روش به تیم ملی فوتبال ایران 
بیایید خیلی از حاشیه ها جمع می شود، اما 
ابتدا ۵۰ میلیاردتومان را خواهد گرفت تا 
در جام جهانی ۳ بازی روی نیمکت تیم ملی 
بنشیند. بهتر است که »اسکوچیچ« تا پایان 
جام جهانی بماند و بعداز آن درباره نیمکت 
تیم ملی تصمیم بگیرند. اگر قرار باشد مربی را 
تغییر بدهند، بهتر است مربی ایرانی بگذارند 

چون بهترین گزینه است. 

خارج ازمستطیل سبز

 مرتضی فنونی زاده:  
 بهتر است »اسکو« 

 تا پایان جام جهانی 
بماند

خبــــــر
»آنچلوتی«  به رکورد 

»دل بوسکه« رسید 
سرمربی رئال مادرید با پیروزی تیمش 
برابر رئال بتیس به رکورد دل بوسکه سرمربی 
سابق این تیم رسید. رئال مادرید در هفته 
چهارم رقابت های لالیگا به مصاف رئال بتیس 
رفت و توانست با نتیجه ۲ بر یک به پیروزی 
دست پیدا کند. آنچلوتی با پیروزی که در این 
بازی به دست آورد، پیروزی های خود را در 
همه رقابت ها به عدد ۱۳۳ رساند تا با رکورد 
دل بوسکه برابری کند. رکورددار پیروزی 
به عنوان سرمربی در تاریخ باشگاه رئال مادرید 
میگل مونیز است که ۳۵۷ بار رئال را پیروز از 
میدان خارج کرد. بعد از او زین الدین زیدان در 
رده دوم جای دارد که با هدایت او رئال مادرید 
در ۱۷۲ بازی به پیروزی دست پیدا کرد. 
به نظر می رسد که کارلو آنچلوتی این شانس را 
دارد که به رکورد زیدان برسد، اما رسیدن به 
رکورد مونیز نه تنها برای آنچلوتی بلکه برای 
هر مربی دیگری هم غیرممکن است. آنچلوتی 
دومین دوره حضورش در رئال مادرید را تجربه 
می کند. او در دور نخست کهکشانی ها را به 
قهرمانی در لیگ قهرمانان اروپا و جام حذفی 
رساند و در دوردوم هم توانست این تیم را به 
قهرمانی در لیگ قهرمانان اروپا، رقابت های 
لالیگا و سوپرجام اروپا برساند. رئال در فصل 
جاری هم نمایش بسیار خوبی با هدایت 
آنچلوتی داشته است و در هر ۴ بازی خود در 

لالیگا به پیروزی دست پیدا کرده است.

استقلال در نقل وانتقالات موفق نبود 

                    زوج 
امباپه و مسی در هفته های اخیر زوج فوق العاده ای 
را در ترکیب پاری سن ژرمن تشکیل داده اند. گفته 
می شود پیش از شروع فصل شایعاتی در مورد بروز 
اختلافات در رختکن پاری سن ژرمن بین ستاره های 

بزرگ این تیم منتشر شد.

                 بی رقیب
ارلینگ هالند، روی زمین و هوا در این فصل 
لیگ برتر بی رقیب بوده است. به ثمررساندن 10 گل 
در شش هفته ابتدایی لیگ برتر و ثبت یک هت تریک، 
باعث شد تا هیچ حرف و حدیثی در مورد درخشش 

هالند باقی نماند.

                              ستاره  
روبرت لواندوفسکی، باز هم برای بارسلونا گلزنی 
کرد و به صدرجدول گلزنان اسپانیا برگشت. ستاره 
لهستانی ثابت کرد که چه خرید ارزشمندی برای 
آبی واناری هاست. او در 2 بازی قبلی برابر سوسیداد و 

وایادولید دبل کرده بود.
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 فوتبـــال داخلـــی 
  ایسنا: باشگاه پرسپولیس با تلاش بخش بین الملل 
باشگاه و همکاری فدراسیون قطر ITC شیخ دیاباته را به 
سرعت دریافت کرد. پس از مشخص شدن نتیجه تست های 
پزشکی، امور مربوط به درخواست و بارگذاری مدارک انجام 
و این درخواست با همکاری فدراسیون فوتبال قطر به سرعت 
وارد مراحل بعدی شد. به این ترتیب کمتر از ۱۲ ساعت 
ITC این بازیکن صادر شد. با دریافت این مجوز مدارک این 
بازیکن برای هیات فوتبال تهران و سازمان لیگ فوتبال ارسال 

می شود تا برای صدور کارت بازی داخلی وی اقدام شود.

 بیــن المــلل

 آغاز هفته پنجم لیگ برتر 

از     تقابل »هوادار«  و  »پرسپولیس«  تا  دربی »نصف جهان«

داور بین المللی فوتبال ایران در خصوص حضور بانوان در 
ورزشگاه گفت: هر کجا بانوان حضور داشته باشند، اخلاق 
رعایت می شود. علیرضا فغانی در مراسم تقدیر از داوران 
شهرستان گناوه اظهارکرد: بوشهر جز, تاریخچه داوری من 
است و خوشحال هستم که کلاس درجه یک و دو را در این 
استان گذراندم. وی با اشاره به اهمیت داوری، تصریح کرد: 
در تمام دنیا داور قاضی ورزشی محسوب می شود، اگرچه 
در برخی کشورها از جمله ایران داورها مظلوم واقع شده اند. 

این داور بین المللی فوتبال ایران بیان کرد: داورها برای 
آماده شدن وقت زیادی را به ورزش می گذراند، اما در خیلی 
از ارزیابی ها، شاید ورزشکار محسوب نمی شوند که باید این 
دیدگاه ریشه کن و نگاه مثبتی به جامعه داوری شود تا در 
میادین بزرگ، نام ایران به اهتزاز در آید. فغانی خود را یک 
روستازاده معرفی و عنوان کرد: اکنون شرایط و فضا برای 
پیشرفت در همه مناطق حتی نقاط محروم وجود دارد. وی 
 NAR درخصوص آخرین اطلاعات از وضعیت نصب دستگاه

در ورزشگاه های کشور گفت: در جایگاهی نیستم که در این 
زمینه صحبت کنم، اما اگر تفکر نسبت به فوتبال به لذت بردن 
و ایجاد نشاط در جامعه عوض نشود و نتیجه گرایی مدنظر 
باشد، با وجود این دستگاه تغییری حاصل نخواهد شد. داور 
بین المللی فوتبال ایران در خصوص حضور بانوان در ورزشگاه 
اظهارکرد: هر کجا بانوان حضور داشته باشند، اخلاق رعایت 
می شود و تنها باید فضایی ایجاد شود و به مرد ایرانی یادآور 
شوند که خانم ها در آن مکان حضور دارند. به گفته فغانی، با 
توجه به فشاری که فیفا برای حضور بانوان گذاشته است باید 
شرایط برای حضور آنها در ورزشگاه ها رقم بخورد و مکانی 
درنظر گرفته شود. مرد ایرانی نشان داده که در این شرایط 

باغیرت و مرزها را رعایت می کند. 

 علیرضا  فغانی: 

بانوان در ورزشگاه باشند، اخلاق رعایت می شود

 یحیی گل محمدی: 

شرایط برای برگزاری رقابت ها مطلوب نیست
سرمربی پرسپولیس در خصوص دیدارهای هفته پنجم 
لیگ برتر گفت: شرایط استادیوم بازی تیمش مقابل هوادار 

مناسب نیست.
  امتیازات 

یحیی گل محمدی، در نشست خبری قبل از بازی تیمش 
مقابل هوادار در هفته پنجم رقابت های لیگ برتر اظهارکرد: 
هفته پنجم لیگ برتر است و امتیازهای مهمی در پیش است. 
این امتیازات به تیم قهرمان خیلی کمک می کند. هدف ما کسب 
سه امتیاز این بازی است و مقابل تیمی بازی داریم که خیلی 
سخت کوش و فنی است. هوادار ایده های خوب و بازیکنان 
جوان و باتجربه ای دارد. ما بازی راحتی نخواهیم داشت و بازی 

دشواری در پیش خواهد بود.
 شرایط 

او ادامه داد: شرایط زمین و استادیوم برای این بازی مناسب 
نیست و نمی توان کارهای تاکتیکی انجام داد و بازی روی 
توپ های بلند و مسائل فیزیکی پیش خواهد رفت. امیدوارم 
بتوانیم عملکرد خوبی داشته باشیم. ما دوست داریم فوتبال 
بازی کنیم و فوتبال مان روی زمین باشد، اما شرایط بازی 

پیش رو متفاوت است. با توجه به بازدیدی که از استادیوم 
داشتیم، به این نتیجه رسیدیم که شرایط زمین خوب نیست 
و در این زمین ۳ تیم بازی می کنند و چند تیم در این زمین 
تمرین می کنند. این مساله جای تاسف دارد. از فدراسیون 
فوتبال و سازمان لیگ انتظار داریم تا به مشکلات توجه کنند. 
وی گفت: در برخی شهرها می بینیم که فرودگاه و هتل ندارند، 
اما استادیوم دارند اما در شهری دیگر هتل و فرودگاه دارد اما 
استادیوم مناسبی ندارد. این شرایط برای برگزاری رقابت های 
لیگ برتر مطلوب نیست. ما از نظر امکاناتی ضعیف و فقیر هستیم 
و برنامه ای هم برای استادیوم ها و هتل ها نداریم. امکاناتی که 
برای تیم لازم است، وجود ندارد. خودمان هم همین وضعیت را 
داریم. الان وضعیت چمن ما هم خوب نیست. در چمن آزادی، 
ما و استقلال و تیم ملی بازی می کنند. ما دنبال کیفیت هستیم و 
می خواهیم هواداران از فوتبال لذت ببرند و می خواهیم شرایط 
برگزاری مسابقات مهیا شود. چمن ورزشگاه ها شرایط خوبی 
ندارد و این گلایه ای بود که باید مطرح می کردم که شاید کسی 
به خودش بیاید و این مسائل را حل کند. امیدوارم بازی خوبی 
را شاهد باشیم و سه امتیاز مسابقه را به دست بیاوریم. ما شرایط 

خوبی از نظر روحی و روانی داریم و بازیکنان روز سختی را در 
پیش دارند و باید با شرایط مقابله کنند که غیرقابل پیش بینی 
است و ما نباید در مقابل این شرایط غافلگیر شویم و باید 

عملکرد خوبی داشته باشیم.
  هزینه ها 

گل محمدی درباره هزینه های باشگاه پرسپولیس بیان 
داشت: من به شخصه دوست دارم درباره مسائل فنی صحبت 
کنم. این صحبت ها و گمانه زنی ها غیرواقعی است. من ۳ تیم را 
می شناسم که هزینه های شان از ما بالاتر است. بقیه تیم ها را 
خبر ندارم، ما براساس نیاز و خواسته های خود هزینه و یارگیری 
کردیم. نمی خواهم ذهنم را درگیر کنم و باشگاه باید خودش 

این مسائل را مدیریت کند.
  بازیکنان 

او درباره شرایط شیخ دیاباته تصریح کرد: »دیاباته« به بازی 
پیش رو نمی رسد. شرایط جسمانی دیاباته مهیا نیست و چند 
هفته ای کار دارد. اگر این انتقال ۲ ماه پیش صورت می گرفت، 
اتفاق بهتری می افتاد اما از باشگاه به خاطر نقل وانتقالات 
تشکر می کنم و امیدوارم بتوانیم عملکرد خوبی در لیگ برتر 
داشته باشیم. ما در مجموع یارگیری خوبی داشتیم و 
بازیکنان جذب شده عاشق پرسپولیس بودند و از پیشنهادات 
بهتر گذشتند و الان یک تیم خوبی را جمع کردیم و اینجا 

احساس آرامش داریم.

سال  پنجم
شماره   1364

استقلال مقابل نفت مسجدسلیمان یک بازی معمولی را 
به نمایش گذاشت، اما نسبت به دیدار گذشته روند بهتری 
داشت و احساس می کنم بازیکنان نسبت به ۳ بازی گذشته 
هماهنگ تر شده اند، اما هنوز کیفیت آن استقلالی که ما 
می خواهیم ارائه نشده است. به نظرم ساپینتو هنوز ترکیب 
اصلی را پیدا نکرده و همچنان در حال محک زدن بازیکنان 
است، اما امیدواریم از هفته ششم و هفتم به بعد ترکیب 
ایده آلش را پیدا کند. استقلال مقابل نفت مسجدسلیمان 
موقعیت هایی را خلق کرد که برخی با بی دقتی راهی به دروازه 
نداشت، نفتی ها هم روی دروازه استقلال فشار آوردند و در 
مجموع می توان این دیدار را یک بازی پایاپای ارزیابی کرد. 
نفت تدافعی بازی نکرد و این نکته مثبتی بود که این دیدار 
داشت، زیرا باعث شد دقیق تر عیار میل هجومی تیم ساپینتو را 
آنالیز کنیم. ورود قائدی، رمضانی و رضاوند حملات آبی پوشان 
را گسترده تر کرد. استقلال در خط حمله و کناره ها بازیکنان 
بسیار خوبی دارد و هرکدام اگر به خوبی تغذیه شوند می توانند 
هر بازی شاهکار کنند. در مرکز زمین ما به یک هافبک طراح 
نیاز داریم، فصل گذشته ما در این پست مشکلات زیادی 
داشتیم، اما مهدی پور و نیک نفس توانستند تا حدی جای 
خالی یک بازیساز حرفه ای را پر کنند، اما در حال حاضر با 
افت مهدی پور و نبود نیک نفس مرکز زمین استقلال کاملا 
از کار افتاده و در طول مسابقه نبض بازی در دست استقلال 
نیست. در نقل وانتقالات این فصل  نتوانستیم  به آن چیزی 
که می خواستیم، برسیم. نمی شود روی سعید مهری برای 
خط میانی حساب کرد از این رو امیدوارم در نیم فصل یک 
بازیساز خوب خارجی جذب شود، زیرا رونالدو هم نمی تواند 
با این وضعیت برای استقلال گل بزند. ساپینتو طی مدتی که 
سرمربی استقلال بوده نشان داده که میلی به بازی تدافعی 
ندارد و با تعویض هایی که انجام داد سبک بازی تیمش را 
تهاجمی تر کرد. ساپینتو با توجه به ابزارهایی که در اختیار 
دارد توانسته تا حد زیادی بازی خوب ارائه دهد، اما باید به او 
زمان بدهیم، به هرحال بیشتر شاکله تیم با نظر او بسته نشده و 
زمان می برد تا تیم را هماهنگ کند. به تفکرات ساپینتو اعتقاد 
دارم و مطمئنم می تواند در صورت هماهنگ کردن بازیکنان، 
تیمی پرقدرت بسازد. بازیکنان باید با کادرفنی همکاری کنند 
و به خوبی تفکرات آنها را در زمین پیاده کنند. استقلال نتایج 
خوبی به دست آورده و می توان امیدوار بود که در هفته های 
آینده نتایج بهتر هم کسب شود. به هر حال تیم ها روزبه روز 
هماهنگ تر می شوند و ما باید خیلی محکم تر از این در 
بازی های آتی ظاهر شویم، زیرا هر تیمی که مقابل استقلال 
قرار می گیرد قدرتش چند برابر می شود. تنها نقطه ضعف 
استقلال خط میانی آن است در غیر اینصورت آبی پوشان 
نقطه ضعف دیگری ندارند. پیکان تیم سختکوشی است و 
در تاریخ بازی های این دو تیم، پیکانی ها همیشه استقلال را 
تحت فشار قرار داده اند، اما شاگردان ساپینتو قطعا برای این 
بازی برنامه ویژه ای خواهند داشت. درباره اتفاقات انتخابات 
ریاست فدراسیون فوتبال باید بگویم نه تنها تاج، بلکه مخالف 
همه  کاندیداهای ریاست فدراسیون بودم، اما تاج در لابی گری 
از آن ۳ نفر دیگر قدرتمندتر بود، چون در این کار، تخصص 
ویژه ای دارد. به هر حال او در آسیا و فیفا نفوذ خوبی دارد و 
می توان حداقل روی این مورد تاج حساب باز کرد. تاج اگر 
می خواهد برادری اش را ثابت کند و در کارنامه اش حرکت 
مثبتی انجام دهد در درجه اول باید حق پخش تیم های که در 

حقشان اجحاف شد را به خود باشگاه ها واگذار کنند. 
 

آرمان ملی: هفته پنجم لیگ برتر امروز 
درحالی برگزار می شود که در مهم ترین 
دیدار ها تیم پرسپولیس به مصاف هوادار 
می رود و سپاهان مقابل ذوب آهن صف آرایی 

می کند. 
  پیش بازی پرسپولیس

تیم فوتبال پرسپولیس در چارچوب هفته 
پنجم لیگ برتر، مهمان تیم هوادار است. نشست 
هماهنگی مربوط به این مسابقه، در محل 
سازمان لیگ فوتبال، به ریاست داوودزاده، 
ناظر برگزاری مسابقه برگزار شد. از پرسپولیس 
افشین پیروانی و علیرضا اشرف، مدیران تیم و 
رسانه ای حضور داشتند. بنا بر مصوبه شورای 
تامین استان تهران تاکید و تصریح شد که 
این مسابقه در ورزشگاه شهید دستجردی 
)پاس قوامین( و بدون حضور تماشاگران 
برگزار می شود. بر این اساس از علاقه مندان 
به فوتبال و هواداران پرسپولیس درخواست 
شد با توجه به عدم امکان ورود به ورزشگاه 
جهت تماشای مسابقه، از مراجعه به آن و 
تجمع برابر ورزشگاه خودداری کنند. همچنین 
مصوب شد پرسپولیس در این مسابقه از لباس 
زرد برای دروازه بان و یکدست قرمز برای سایر 
بازیکنان استفاده کند. دروازه بان تیم هوادار 
پیراهن سبز و سایر بازیکنان این تیم نیز آبی 
خواهند پوشید. ساکت الهامی؛ سرمربی تیم 
فوتبال هوادار در نشست خبری پیش از بازی 
با پرسپولیس، اظهارداشت: درباره بازی باید 
بگویم که پرسپولیس یکی از تیم های شناخته 
 شده است و کار سختی مقابل این تیم خواهیم 
داشت. آنها در ۴ بازی گل نخوردند و بیرانوند 
به آنها کمک زیادی کرده است. خوشحالم که 
با بهترین پرسپولیس چند سال اخیر بازی 
می کنیم. وی افزود: دوست ندارم با تیمی بازی 
کنم که به دنبال بهانه باشد و خوشحالم که 
پرسپولیس در بهترین شرایط خودش با ما بازی 
می کند. از تیم خودم به جز بازی با نفت راضی 
هستم و بازیکنان از چیزی که مدنظرم بودند، 
عالی تر کار کردند. آنها باید بدانند که می توانند 
مقابل پرسپولیس کار بزرگی انجام دهند و 
باید به این تصور برسند. بازی با تیم هایی مثل 
پرسپولیس، استقلال، سپاهان، تراکتور و فولاد 
یک شمشیر دولبه است که                                          می تواند دستاورد 
مشخصی برای ما داشته باشد. امیدوارم بازی 

خوبی باشد و هر تیمی که لایق است ۳ امتیاز را 
به دست بیاورد.  الهامی درباره انتقادات یحیی 
گل محمدی                   به زمین چمن ورزشگاه دستگردی 
تصریح کرد: شرایط زمین تا هفته قبل خوب 
بود. اینکه سه تیم آنجا بازی می کنند درست 
است، اما اینکه چند تیم آنجا تمرین می کنند 
را خبر ندارم. خودِ ورزشگاه آزادی هم کیفیت 
خوبی ندارد. پرسپولیس هم اجاره نشین است 
و زمین اختصاصی از خودش ندارد. تا ۱۰ روز 
پیش شرایط زمین بد نبود،. سرمربی تیم 
فوتبال هوادار اظهارداشت: شرایط کار در ابتدا 
خوب نبود، اما رفته رفته وضعیت بهتر شده 
است و فوتبال قابل احترامی را انجام می دهیم. 
این فلسفه کار من است و مطمئنا پرسپولیس 
بهترین تیمی خواهد بود که می تواند عیار ما 
را مشخص کند. وی افزود: چیزهایی که از 
تیمم می خواستم تا اینجا انجام دادند، اما این 
کافی نیست و باید بهتر شویم. ما تیم جوانی 
هستیم اما همان طور که گفتم بازی با تیمی 
مثل پرسپولیس برای ما یک شمشیر دولبه 

خواهدبود. 
  پیش بازی سپاهان

هفتادویکمین دربی رسمی فوتبال اصفهان، 
روز دوشنبه در ورزشگاه نقش جهان برگزار 
می شود. ذوب آهن و سپاهان دو قطب فوتبال 
اصفهان و ایران، تاکنون ۷۰ بار در دیدارهای 

رسمی برابر یکدیگر قرار گرفته اند که ۲۶ بار 
سپاهان و ۱۹ بار ذوب آهن پیروزی را به نام 
خود ثبت کرده، ضمن اینکه ۲۴ دیدار نیز 
با نتیجه تساوی به پایان رسیده است. از ۷۰ 
رویارویی ۲ تیم، ۴۲ بازی مربوط به رقابت های 
لیگ برتر است که از این ۴۲ بازی سپاهان ۱۹ 
برد و ذوب آهن ۱۲ برد در کارنامه دارند و ۱۱ 
بازی با نتیجه تساوی به پایان رسیده است. به 
این ترتیب پیروزی هرکدام از دو تیم می تواند 
به بیستمین پیروزی آن تیم تبدیل شود، در 
مورد ذوب آهن بیستمین پیروزی در همه 
رقابت ها برابر سپاهان و در مورد سپاهان، 
بیستمین پیروزی تنها در لیگ برتر مقابل 
ذوب آهن. در همه دربی های رسمی قبلی ۱۴۳ 
گل به ثمر رسیده است که سپاهان ۸۰ گل و 
ذوب آهن ۶۳ گل به ثمر رسانده اند. گفتنی 
است دیدارهای فصل گذشته بین دو تیم یکی 
با پیروزی ذوب آهن در فولادشهر و دیگری و 
با نتیجه تساوی در نقش جهان به پایان رسید 
و بدین ترتیب سپاهان یک فصل است که 
موفق به شکست ذوب آهن نشده است. جلسه 
هماهنگی دیدار شهرآورد اصفهان برگزار 
که درنهایت، خروجی این جلسه چندین 
مصوبه در رابطه با دیدار شهرآورد اصفهان بود. 
حمیدرضا دادخواه،  درخصوص حضور بانوان 
در این مسابقه اظهارکرد: زیرساخت های لازم 

برای حضور بانوان در ورزشگاه فولادشهر 
از سوی مراجع ذی ربط تأیید نشده است 
و نمی توانیم برای دیدار شهرآورد اصفهان 
میزبان بانوان هوادار باشیم. وی در رابطه با 
تغییر ساعت بازی و بلیت فروشی، تصریح کرد: 
این دیدار قرار بود ساعت ۲۱ برگزار شود که 
به ساعت ۲۰ تغییر زمان پیدا کرد. همچنین 
بلیت فروشی دربی اصفهان از ساعت ۱۴ 

یکشنبه سیزدهم شهریورماه آغاز شده است.
  پیش بازی تراکتور 

در  تراکتور  سرمربی  بردیف،  قربان 
نشست خبری قبل بازی با آلومینیوم اراک، 
اظهارداشت: تمرینات را براساس برنامه پیش 
برده ایم و برای بازی بعدی آماده هستیم. وی 
با اشاره به اضافه شدن کاوه رضایی به تراکتور، 
توضیح داد: رضایی، مهاجم بسیار خوبی است و 
تمرینات منظمی طی هفته های اخیر پشت سر 
گذاشته و آماده است. ما از آمدن او خیلی 
خوشحال هستیم و امیدواریم به تیم کمک 
کند. سرمربی تراکتور با بیان اینکه آلومینیوم 
سازماندهی خوبی دارد، افزود: آنان می دانند 
چطور باید در فاز دفاعی بازی کنند و به خوبی 
ضدحمله زده و خیلی سریع به فاز تهاجمی 
می روند. باتوجه به اینکه بازیکنان خط میانی 
آلومینیوم تکنیکی هستند و به خوبی با توپ 
کار می کنند، این تیم در حملات گروهی هم 
موفق است. بردیف تاکیدکرد: تمامی مسابقات 
لیگ برتر سخت و پرفشار هستند. تاکنون 
ندیده ام که یک تیم نسبت به دیگری برتری 
کاملی داشته باشد. بازی پیش رو هم سخت 
و پرفشار خواهد بود. وی در رابطه با بازیکنان 
محروم و مصدوم تراکتور، گفت: خدا را شکر 
محروم و مصدوم نداریم و همه آماده هستند. 

  برنامه دیدارهای هفته پنجم: 
  دوشنبه 1۴ شهریور

نساجی مازندران-  مس کرمان
آلومینیوم اراک-  تراکتور 

هوادار-  پرسپولیس
گل گهر سیرجان-  ملوان انزلی

فولادخوزستان-  مس رفسنجان
صنعت نفت آبادان-  نفت مسجدسلیمان

ذوب آهن-  سپاهان
  سه شنبه 1۵ شهریورماه

استقلال-  پیکان تهران

  ژاوی هرناندس که تیم تحت هدایتش در هفته چهارم 
لالیگا، میزبان خود سویا را با نتیجه ۳ بر صفر از پیش رو 
برداشت و با ۱۰ امتیاز به رده دوم جدول رده بندی این 
رقابت ها صعود کرد، پس از این بازی گفت: ما در ۱۵ دقیقه 
آغازین شروع خوبی نداشتیم، اما در ادامه در بازی جا افتادیم 
و بر بازی تسلط پیدا کردیم و موقعیت هایی برای گلزنی 
ایجاد کردیم. این پیروزی نشان خوبی است و در وضعیت 
خوبی قرار داریم. وی همچنین در تمجید از عملکرد هافبک 

جوانش و مهاجم فرانسوی اش اظهارداشت: 
عملکرد »دمبله« من را شگفت زده نکرد 
چون هر روز دارم عملکرد او را در تمرینات 
می بینم. نمی خواهم نسبت به مابقی اعضای 

تیم بی انصافی کنم، اما او بهترین بازیکن 
زمین بود. من دمبله را خیلی دوست 
دارم، بازیکنی که رفتار حرفه ای 

خوبی دارد. عثمان به مانند رافینیا 
و لواندوفسکی در کارهای دفاعی هم 
به تیم کمک می کند که این کمک 
شایانی به ما می کند. وی همچنین 

درباره کورس قهرمانی در لالیگا 
گفت: اگر فکر کنیم که رقابت برای 
قهرمانی بین بارسلونا و رئال مادرید 
است، در اشتباه هستیم. پیروزی 
در خانه تیم هایی همچون سویا و 
رئال سوسیه داد آسان نیست. این 
پیروزی به ما اعتمادبه نفس داد، 

اما باید به کارمان ادامه دهیم. 
 


